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Protokół nr 8/24 

posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji 

Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 11 grudnia 2024 r., 

w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie,  

pl. 20 Października 1 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:05 Przewodnicząca Komisji Oświaty, 

Spraw Społecznych i Promocji Jolanta Szymczak. W obradach udział 

wzięli członkowie wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej 

w Mosinie oraz goście, zgodnie z listami obecności, które znajdują się 

w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Przewodnicząca obrad Jolanta Szymczak przywitała przybyłych gości. 

Następnie przedstawiła tematykę posiedzenia. 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia na rok 2025 planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Mosina, który znajduje się w materiałach 

komisji. W trakcie swojego wystąpienia między innymi uzasadniła 

konieczność podjęcia omawianego projektu uchwały. Jednocześnie między 

innymi zwróciła uwagę na maksymalne kwoty jakie zostały ujęte w 

omawianym projekcie uchwały w zakresie dofinansowania opłat 

kształcenia przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli za 

semestr studiów licencjackich, magisterskich, podyplomowych, kursów 

kwalifikacyjnych oraz kursów doskonalących. 

Ponadto wskazała, że projekt uchwały podlega opiniowaniu przez związki 

zawodowe, po czym przedstawiła otrzymane opinie.  

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi 

przeprowadziła dyskusję dotyczącą omawianego projektu uchwały, 

w trakcie której podjęto między innymi tematy: 

− zainteresowania nauczycieli z terenu gminy Mosina formami 

doskonalenia zawodowego, w tym studiami podyplomowymi; 

− wydatkowania środków finansowych zabezpieczonych w budżecie 

Gminy Mosina na rok 2025 na dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez 

Gminę Mosina; 

− doskonalenia zawodowego nauczycieli w zakresie nowego 

przedmiotu to jest edukacji zdrowotnej oraz kwalifikacji zawodowych 

do nauki tego przedmiotu;  
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− maksymalnych kwot jakie zostały ujęte w omawianym projekcie 

uchwały w zakresie dofinansowania opłat kształcenia przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli za: semestr studiów 

licencjackich, magisterskich, podyplomowych, kursów 

kwalifikacyjnych oraz kursów doskonalących. 

W dyskusji udział wzięli: prowadząca posiedzenie Jolanta Szymczak, 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek, radna 

Donata Mrozik oraz radny Adam Monikowski. Odpowiedzi na zgłoszone 

pytania i uwagi udzieliła Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna 

Balcerek-Kałek. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, 

czyli 7 głosami „za” – wniosek nr 1 w sprawie pozytywnego zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia na rok 2025 planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Mosina. 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiła 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr LXXIX/653/22 Rady Miejskiej 

w Mosinie z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie określenia kryteriów 

naboru do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Mosina na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, dla 

kandydatów spoza obwodów szkół, ustalenia liczby punktów za każde 

z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, 

który znajduje się w materiałach komisji. W trakcie swojego wystąpienia 

między innymi przedstawiła zmiany, jakie zostały ujęte w omawianym 

projekcie uchwały w stosunku do uchwały obowiązującej. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi 

przeprowadziła dyskusję dotyczącą omawianego projektu uchwały, 

w trakcie której podjęto między innymi tematy: 

− formy zapisów ujętych w paragrafie pierwszym; 

− wprowadzenia kryterium dotyczącego wnoszenia przez 

rodzica/opiekuna kandydata opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w Gminie Mosina; 

− kryterium dotyczącego wielodzietności rodziny kandydata. 

W dyskusji udział wzięli: radny Ziemowit Maląg, Kierownik Referatu 

Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek oraz prowadząca posiedzenie 

Jolanta Szymczak. Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzieliła 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, 

czyli 7 głosami „za” – wniosek nr 2 w sprawie pozytywnego zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas 

pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Mosina 

na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, dla kandydatów spoza 
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obwodów szkół, ustalenia liczby punktów za każde z tych kryteriów 

oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

Prowadząca posiedzenie Jolanta Szymczak odnosząc się do tematu 

posiedzenia dotyczącego ramowego kalendarza imprez kulturalnych 

i sportowych planowanych na rok 2025 przez Mosiński Ośrodek Kultury, 

Galerię Sztuki w Mosinie oraz Ośrodek Sportu i Rekreacji w Mosinie 

zwróciła uwagę, że członkowie Komisji otrzymali pisemnie informacje 

od poszczególnych jednostek. Jednocześnie wskazała, że stosowna 

informacja została również przekazana przez Mosińską Bibliotekę 

Publiczną.  

Następnie odnosząc się do omawianego tematu Komisja Oświaty, Spraw 

Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję dotyczącą 

organizacji „Dni Mosiny 2025”, w trakcie której podjęto między innymi 

tematy: 

− możliwości organizacyjnych, w tym miejsca imprezy głównej; 

− organizacji koncertu; 

− harmonogramu imprez; 

− alternatywnego miejsca organizacji imprezy; 

− organizacji biegu, zmiany organizacji ruchu oraz kosztów z tym 

związanych; 

− planów w zakresie lokalizacji karuzeli; 

− promowania inicjatyw lokalnych. 

W dyskusji udział wzięli: Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak, 

radny Łukasz Grzybak, prowadząca posiedzenie Jolanta Szymczak, 

radna Donata Mrozik, radny Rafał Łakomy oraz Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz.  

Następnie Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak przedstawił 

informacje na temat planów dotyczących noworocznego koncertu.  

Prowadząca posiedzenie Jolanta Szymczak dokonała podsumowania 

omawianego tematu. Jednocześnie wskazała, że w przypadku pytań 

dotyczących przekazanych przez poszczególne jednostki ramowych 

kalendarzy imprez prosi o ich skierowanie do Biura Rady Miejskiej. 

Następnie odnosząc się do tematu posiedzenia dotyczącego propozycji 

planu pracy na rok 2025 przedstawiła swoją propozycję tematyki 

na poszczególne miesiące, informując przy tym, że projekt planu pracy 

zostanie przesłany drogą elektroniczną członkom komisji. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi 

przeprowadziła dyskusję, w trakcie której podjęto między innymi tematy: 

− propozycji tematu dotyczącego spotkania z radnymi Rady Powiatu 

w Poznaniu w sprawie bezpieczeństwa dzieci i młodzieży w drodze 

do szkół na terenie gminy Mosina w odniesieniu do infrastruktury 

drogowej i planów Powiatu Poznańskiego w tym zakresie; 
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− propozycji tematu dotyczącego struktury organizacyjnej sieci szkół 

Gminy Mosina i jej zasadności funkcjonowania oraz planów 

w zakresie przeprowadzenia audytu; 

− tematu dotyczącego rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w tym zmiany proponowanego terminu 

podjęcia tego tematu; 

− propozycji tematu dotyczącego budownictwa socjalnego 

i komunalnego; 

− możliwości dalszego zgłaszania propozycji tematycznych 

do przewodniczącej Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji;  

− propozycji tematu odnoszącego się do młodzieży; 

− propozycji organizacji spotkania z dyrektorami szkół z terenu gminy 

Mosina; 

− propozycji tematu w zakresie polityki prorodzinnej; 

− propozycji tematu dotyczącego Centrum Usług Wspólnych; 

− realizacji zadań inwestycyjnych dotyczących: przebudowy 

i modernizacji przedszkola integracyjnego przy ul. Topolowej 

w Mosinie, poprawy infrastruktury Pomnika Pamięci na Placu 

20 Października w Mosinie oraz przebudowy Szkoły Podstawowej 

nr 2 w Mosinie; 

− konkursu na dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 w Mosinie. 

W dyskusji udział wzięli: Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak, 

prowadząca posiedzenie Jolanta Szymczak, radny Łukasz Grzybak, 

radny Ziemowit Malag, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman 

Kolankiewicz, radny Adam Monikowski oraz radny Marcin 

Zawartowski. Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzieliła 

prowadząca posiedzenie Jolanta Szymczak oraz Burmistrz Gminy Mosina 

Dominik Michalak. 

Prowadząca posiedzenie Jolanta Szymczak podsumowując dyskusję 

zwróciła uwagę na możliwość dalszego zgłaszania propozycji 

tematycznych. Jednocześnie zobowiązała się do przesłania członkom 

Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przedstawionego planu 

pracy na rok 2025.  

Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak zwrócił się do Komisji 

Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji o rozważenie podjęcia tematyki 

dotyczącej infrastruktury sołectw i osiedli, zwracając przy tym uwagę 

na budynek w Nowinkach.  

W ramach spraw bieżących Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman 

Kolankiewicz odniósł się do kwestii planowanego przez Gmine Mosina 

zakupu samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych do szkół,  
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zwracając przy tym uwagę na niewystarczające zabezpieczenie środków  

finansowych w budżecie Gminy Mosina na ten cel. Jednocześnie zapewnił, 

że zostanie złożony wniosek o zwiększenie tej kwoty. Następnie udzielił 

odpowiedzi na zapytanie radnego Marcina Zawartowskiego dotyczące 

kwestii technicznych planowanego zakupu auta.  

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OŚWIATY SPRAW 

SPOŁECZNYCH I PROMOCJI: 

1. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia na 

rok 2025 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Mosina. 

2. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Mosina na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego, dla kandydatów spoza obwodów szkół, ustalenia 

liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 18:33 

protokołowała przewodniczyła 

(-) Anita Ćwiklińska (-) Jolanta Szymczak 


